
ŠTEPANJSKO NASELJE

SREČANJE POBRATENIH KS NA REKI

Na letošnjem tradicionalnem srečanju pobratenih mest Reke in
Ljubljane so sodelovale tudi KS iz Stepanjskega naselja. Naša delega-
cija je vrnila obisk KS Škurinje.

Prijazni gostitelji so nam razkazali svoje naselje, ki je podobno na-
šemu. Ker imamo oboji enake probleme, smo si izmenjavali izkušnje
pri odpravljanju le-teh. Letošnjc teme pogovora so bile ekologija, fi-
nanciranje KS ter organizacija in delo KS. Program obiska je bil
izredno pester. Poskrbljeno je bilotudi za družabnost, tako da je pred-
videni čas obiska izredno hitro minil. Ob zvokih pihalnc godbe, stiskih
rok, solznih očeh in objemih nas je železna kočija odpeljala domov.

Odhajali smo iz prijateljske Reke z eno samo žcljo. da se čimprej
spetsrečamo v Ljubljani in skušamopovrnitidelgostoljubnosti. ki smo
jo doživeli na Reki. Hvala vam za vse, dragi naši prijatelji Rečani!

VILJEM KLEMENC

ZABOJNIK PRED SOLO

Očitno se je nekdozelodobrodomislil in predlagalpostavitevzaboj-
nika za papir pred šolo v naselju.

Ideja je vredna pohvale, saj gospodinje velikokrat ne vemo, kam s
papirjem. V stanovanju ni prostora za shranjevanje, v kleteh tudi ne.

Mislim. da bi moral takšen zabojnik stati prcd vsako šolo ali prcd
bloki. Opažam tudi zabojnike za steklo. Tudi to idejo je treba podpreti.
saj je škoda metati proč surovine. ki jih lahko predelamo saj so dovol j
drage.
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